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Protok61 Nr XXIV/2016
z Sesji Rady Gminy Mietk6w
z dnia 24 listopada 2016 roku

Sega otworzyla Pad Helena Artymowicz - Przewodniczqca Rady Gminy Mietk6w
sltowami ,,Otwieram Sega Rady Gminy Mietk6w", przywita+a wszystkich zebranych, na
podstawie listy obecnogci stwierdzi+a quorum iprzedstawi+a porz4dek obrad z
wprowadzonymi zmianami:
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2

3

4.

Otwarcie Semi

Przyjgcie protoko+u z poprzednid segiz dnia 26.10.2016 r.

Podjgcie uchwa+y w sprawie zmiany bud2etu gminy na 2016 rok.

Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy Hlnansowej Powiatowi
Wroc+awskiemu na budowg chodnik6w przy drogach powiatowych w
midscowogciach Wawrzeficzyce iDzikowa, gmina Mietk6w.

Podjgcie uchwalty w sprawie zatwierdzenia taryf op+at na 2017 rok za pob6r wody
z wodoci4g6w na terenie gminy Mietk6w graz za gcieki odprowadzane do gminnd
oczyszczalni

Podjgcie uchwa+y w sprawie wysokogci op:tat na 2017 rok za uslugi komunalne
gwiadczone przez Zak+ad Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.

Podjgcie uchwa+y w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotouel dla Zakladu
Gospodarki Komunalnd w Mietkowie.

Podjgcie uchwaly w sprawie przggcia ,,Rocznego Programu Wsp61pracy Gminy
Mietk6w z organizacjami pozarzqdowymiiinnymi podmiotami prowadzqcymi
dzia+alno96 po2ytku publicznego w 20 1 7 roku:

Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr XIXl11/158/2016 Rady Gminy
Mietk6w z dnia 26 pa2dziemika 2016 r. w sprawie okreglenia wysokogci stawek
podatku od nieruchomogci.

Wnioskiiinterpelacje radnych.

Sprawy r62ne.

Zamknigcie Semi

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11

12.

W zwiqzku z wpron'adzeniem do porz4dku obrad dodatkowego punktu,,Podjgcie uchwaly
w sprawie zmiany Uchwa+y Nr XXl11/1 5/201 6 Rady Gminy Mietk6w z dnia 26 pa2dziernika
2016 r. w sprawie okreglenia wysokogci stawek podatku od nieruchomogci", Przewodnicz4ca
Rady Gminy Mietk6w zarzqdzila glosowanie w sprawie przHgcia nou'ego porz4dku obrad

Glosowalo 13 radnych -- oddano 13 gltos6w ,,za ''.
Przewodniczqca stwierdzi+a, 2e porz4dek obrad zosta+ przyJgtyjednog+ognie.

Ad. 2
Przewodniczqca Rady Gminy zarzqdzila g+osowanie w sprawie przyJgcia protoko+u
z poprzedniej semi
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Gtosowalo 13 radnych oddano 13 g+os6w ,,za:
Przewodnicz4ca stwierdzila, 2e protok6! zostaly przyJgty jednog+ognie

Ad. 3
Uchwa+a w sprawie zmiany bud2etu gminy na 201 6 rok.
Regina Ozga - Skarbnik Gminy przedstawi:ta pr(jekt uchwa+y.

G+osowa+o 13 radnych -- oddano 13 g+os6w ,,za:
Przewodniczqca stwierdzi+a, 2e uchwa+a zosta+a podjgtajednogltognie

Uchwa+a w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wtoc+awskiemu na budowg
chodnik6w przy drogach powiatowych w miejscowogciach Wawrze6czyce iDzikowa, gmina
Mietk6w
Regina Ozga - Skarbnik Gminy przedstawilta projekt uchwa+y.

Ad. 4

G+osowa+o 13 radnych -- oddano 1 1 g+os6w ,,za", 2 g+osy ,,wstrzymujqcy sig'
Przewodniczqca stwierdzi+a, 2e uchwaia zosta+a podjgta wigkszogci4 glos6w.

Uchwa+a w sprawie zatwierdzenia taryf op+at na 2017 rok za pob6r wody z wodociqg6w na
terenie gminy Mietk6w oraz za gcieki odprowadzane do gminnq oczyszczalni.
Ireneusz S+oma -- Sekretarz Gminy przedstawi+ projekt uchwa+y.

Ad. 5

Gltosowa+o 13 radnych -- oddano 12 gltos6w ,,za", I glos ,,przeciW
PrzewodniczQca stwierdzi+a, 2e uchwala zosta+a po(ygta wigkszogciQ g+os6w.

Uchwala w sprawie wysokofci opltat na 2017 rok za us+ugi komunalne gwiadczone przez
Zak+ad Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.
Ireneusz Sloma -- Sekretarz Gminy przedstawi} projekt uchwaly.

Ad. 6

Kazimierz Polanski -- Radny Gminy zwr6ci+ uwagg, 2e 10 z+ odrzucq ipowinno by6 12,39 z!.
Powiedzia+ r6wnie2, 2e byly jui przypadki, 2e cog takiego odrzucono.
Ireneusz Sloma -- Sekretarz Gminy odpowiedzia!, 2e w zesz+ym roku taka uchwa+a przeszia,
sq dok+adnie takie same stawki co w zeszlym roku, tej uchwa+y nam nie odrzucono.

G+osowa+o 13 radnych -- oddano 12 gios6w ,,za '', I g+os ,,przeciW
Przewodnicz4ca stwierdzi+a, 2e uchwala zosta+a podjgta wigkszogci4 g+os6w.

Uchwaia w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowd dla Zak+adu Gospodarki
Komunalnej w Mietkowie.
Ireneusz S+oma - Sekretarz Gminy wyjafnil, 2e ta uchwala wizPe sig bezpogrednio z
poprzedni4 uchwa+4, bowiem stawki kt6re zostaiy wczegniq podjgte sq powi4zane z
doplatami jakie radni ustalili na wsp61nym posiedzeniu komiqi. Nastgpnie Sekretarz
przedstawilt projekt uchwa+y.
G+osowa+o 13 radnych -- oddano ll g+os6w ,,za '', I gatos ,,przeciw", I glob ,,wstrzymujqcy

PrzewodniczQca stwierdziia, 2e uchwa+a zosta+a podjgta wigkszogciq g+os6w.

Ad. 7

sig
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Uchwala w sprawie przggcia ,,Rocznego Programu Wsp6lpracy Gminy Mietk6w
z organizacjami pozarzqdowymiiinnymi podmiotami prowadzqcymi dzia#alno96 po2ytku
publicznego w 2017 roku:
Ireneusz S+oma -- Sekretarz Gminy przedstawil projekt uchwaJ.y.

Ad. 8

G+osowa+o 13 radnych -- oddano 13 g+os6w ,,za:
Przewodnicz4ca stwierdzi+a, 2e protok6+ zosta+ przHgtyjednoglognie

Uchwa+a w sprawie zmiany Uchwaly Nr IXXl11/158/2016 Rady Gminy Mietk6w z dnia
26 pa2dziernika 2016 r. w sprawie okreglenia wysokogci stawek podatku od nieruchomogci.

Ad. 9

Ireneusz S+oma -- Sekretarz Gminy Wjagni+, 2e po konsultacijach z Regionalnq lzbq
Obrachunkowq, okazalo sig 2e uchwa+a jake podjg+a Rada Gminy na poprzednid semi
w sprawie stawek, nale2y doprecyzowa6 o m2. Uchwala nie zmienia samych stawek ipolega
tylko na dopisaniu ''m2 powierzchni u2ytkowd ''. Nastgpnie Sekretarz przedstawi} projekt
uchwa+y.

G+osowa+o 13 radnych -- oddano 13 glos6w ,,za:
Przewodnicz4ca stwierdzi+a, 2e protok6} zostal przyJgty jednog+ognie

Ad. IO
Wnioskiiinterpelacje radnych

Janusz Albert -- Radny Gminy zwr6ci} uwagg na dziury przy przystanku autobusowym przy
starej szkole w Proszkowicach.
Helena Artymowicz -- Przewodniczqca Rady Gminy dodala, 2e w Minnie przy placu
przykogcielnym jest dziura, kierowcy autobus6w narzek4q na ni% bo jak jest woda to
ochlapuj4 ludzi. Pad Przewodniczqca poinfonnowa+a r6wnie2, 2e przy zakrgcie w Minnie,
kilo Pad So+tys powsta+y dwie dziury w wyniku obciq2enia samochod6w cig2arowych,
wszystko sig tam zapadlo oraz zwr6ci+a uwagg, 2e 21e zasypano dziury w kierunku budynku
dawnej szko+y.
Janusz Albert -- Radny Gminy zwr6ci+ uwagg, 2e takin sypanie drag nie ma sensu.
Ryszard Musia+ek - Radny Gminy powiedzia}, 2e wystarczy jeden deszcz ipo takim
zasypywaniu nie ma gladu, a dziury zostajQ.
E12bieta Modrzqewska -- Radna Gminy zwr6ci+a sig z progbq o zabezpieczenie dziury, kt6ra
zrobi+a sig na chodniku, przy studzience na ul. Proszkowickiej w Maniowie.
Ryszard L4cz -- Zastgpca Przewodnicz4cego Rady Gminy nawi4za+ do tematu stawek za wodg
i za gcieki, zwr6ci+ uwagg aby ka2dy mieszkaniec otrzymujqc fakturg, mia+ na niej informacjg
ile gmina doplaca do wody ido gciek6w
Andrzej Pietruszka -- Zastgpca Przewodniczqcego Rady Gminy poruszylt sprawl wyplywu
brudnej wody na ul. Ch+opskiej w Mietkowie w zwitlzku ze stawianymi siupami
energetycznymi. Zwr6ci+ uwagg, 2eby inwestycja ta by+a nadzorowana przez Kierownika
Zakiadu Gospodarki Komunalneju Mietkowie, Wspomnia} tak2e, 2e ma od Pana Franczyka
namiary na kierownika tych rob6t. Nastgpnie zwr6ci+ uu'agg na gabinet stomatologiczny
w Szkole Podstawowej w Mietkowie. Przekazal, 2e na drzwiach do gabinetu wiki informacja,
2e stomatolog nie gwiadczy usltug w ramach NFZ, w intemecie nie ma informacji, 2e
przylmule gdzie indziql, a umowa na pomieszczenie wygasla w czerwcu. Pan Pietruszka
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zaznaczy+, 2e nale2a+oby zebras dokumenty jakie Szko+a wys+a+a do stomatologa, sprawdzi6
czy zosta+a wyslana do Funduszu informacja o wygagnigciu umowy, kt6ra byia gwarantem do
podpisania kontraktu z NFZ. Pan Pietruszka poinformowaJ., 2e by+ na spotkaniu w NFZ, gdzie
us+ysza}, 2e NFZ ma r6wnie2 problem z Panem Balaszem. Na koniec Pan Pietruszka dodalt, 2e

kontrakt jest z pewnogci4 realizowany, ale niekoniecznie dla mieszkaic6w naszej gminy i
dlatego bezwzglgdnie trzeba wystosowa6 pismo, nie ma innego Wjgcia.
Helena Artymowicz -- Przewodniczqca Rudy Gminy podzigkowa+a Panu Andrzejowi
Pietruszce za wypowied2.
Janusz Albert Radny Gminy powr6ci! do tematu dr6g, zwracaj4c uwagg na potrzebg
odrestaurowania tzw ,,kocich +b6w" ko+o szkoly w Proszkowicach.
Ryszard i,qcz -- Zastgpca Przewodniczqcego Rady Gminy poruszy! sprawl s+up6w
energetycznych w Maniowie Wielkim, kt6re w polowie miejscowogci nie sq nadal
wymienione, a s4 w dym stade, pognite, ledwo sig trzymaj4.
Ireneusz S+oma -- Sekretarz Gminy poprosi+ o podejgcie do Pana Jerzego Franczyka w celu
zredagowania pisma, zapytania do energetyki

Ad. ll
Sprawy r62ne

Jolanta Borecka -- Sohys wsi Mietk6w zwr6ci+a uwagg na ba+agan jaki powsta+ w Mietkowie
w zwiqzku z trwajqcymi pracami energetykiiwymianq slup6w. Poinformowa+a, ze przy
sklepie ,,groszek '', gdzie jest postawiona nowa stacja transformatorowa forma pozostawi+a
ga+gzie iziemig na nawierzchni ul. Akacjowq, przy szkole teren te2 nie jest uporzqdkowany,
na boisku sk+adowane s4 soupy iw wyniku tego teren jest Wje2=d2ony, powstaly koleiny, na
p+ytg boiska naniesiono pelno blota. Pad So+tys powiedzia+a, 2e by6 m02e trzeba bgdzie przy
boisku postawi6 znak ,,zakaz parkowania:
Andrzd Pietruszka - Zastgpca PrzewodniczQcego Rady Gminy Wjagni+, 2e w jednym pigmie
do energetyki trzeba bgdzie to wszystko zawrze6, zar6wno co sig tyczy Maniowa Wielkiego,
jak iMietkowa. Poinformowa], 2e pocz4tkowo soupy byly z+o2one u Pana Biedy, ale po
zwr6ceniu uwagi, ze jest to teren prywatny, soupy przeniesiono kolto baraku na boisku. Pan
Pietruszka podkregli+, 2e po zakotlczeniu rob6t powinna przylecha6 jakaf forma ito wszystko
naprawi6, posprz4ta6.
Jolanta Borecka -- Soltys wsi Mietk6w odpowiedzia+a, 2e chodzi tylko o to 2eby nie bylo
sytuacji, 2e inwestycja zostanie zakoilczona, a balagan pozostanie.
Andrzej Pietruszka - Zastgpca Przewodniczqcego Rady Gminy odpowiedzia+, 2e mo2na sig
nawet spotka6 z tym kierownikiem.
Ireneusz S+oma -- Sekretarz Gminy Wjagni+, 2e co do pierwszq sprawy dotyczqcej rob6t
energetyki wyst4pi} b+qd w projekcie, gmina bgdzie sig domaga6 naprawy tq szkody.
Andrzej Pietruszka - Zastgpca Przewodnicz4cego Rady Gminy odpowiedzia!, 2e sltupy
przeniesiono centralnie z posesji prywatnych na rowy.
Ireneusz S+oma -- Sekretarz Gminy wytlumaczy+, 2e je2eli roboty trwajq w drodze powiatowej
czy gminnej, to w decyzji uzgadniajqcej zajgcie pasu drogowego istniqe klauzula, kt6ra m6wi
o uprzqtnigciu, doprowadzeniu terenu do stanu pierwotnego, a jegli forma tego nie dopelni to
mo2na na+o2y6 kary.
Helena Artymowicz Przewodniczqca Rady Gminy zwr6ciia sig z zapytaniem do
przedstawiciela policjio powsta+e mapy zagro2efi.
Macid Bobrowski -- przedstawiciel policji odpowiedzial, 2e mapy zagro2e6 przerosly
mo21iwogci przerobowe policji, bowiem jest wide zg+oszei, a polidanci muszq Wjecha6 do
ka2dego doniesienia. Podkreglil, 2e dokonujQC zg+oszenia nale2y uwzglgdnia6 pogodg, chodzi
tu g16unie o zg+oszenia spoZywania alkoholu w miqscach publicznych. Pan Bobrowski
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poinfomlowai, ze wszelkie problemy z ruchem drogowym obs+uguje Komenda Midska
Policjiz Wroclawia. Na koniec zachgcil do korzystania z narzgdziajakim jest krajou'a maps
zagro2:eh bezpiecze6stwa.

Ad. 12

Helena Artymowicz - PrzewodniczQca Rady Gminy zamkng+a Sega s+owami ,,Zamykam
Sega Rady Gminy Mietk6W

Prz9iKodnlczqca
'fi-.I)P-9mlny

Helena 4rtyrnowicz
Protoko+owa+a
Agate Rokita


